
                                                     
                                    PROTOKÓŁ  NR IV/19

z obrad  IV sesji Rady Gminy Grajewo odbytej w dniu 29 stycznia 2019 roku
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy ul. Komunalna 6. 

Na  sesji  przewodniczył  pan  Jan  Dąbrowski  -  Przewodniczący  Rady
Gminy Grajewo.
Obecnych na sesji – 12 radnych.
Sesję rozpoczęto o godzinie 12 .⁰⁰
Sesję zakończono o godzinie 14 .⁰⁰

Protokołowała – Ewa Okulska – inspektor Referatu Ogólnoorganizacyjnego.

Radni gminy obecni na sesji:

  1. Dąbrowski Jan
  2. Gleba Stanisław
  3. Jankowska Anna Hanna
  4. Maciorowski Robert
  5. Motus Marek
  6. Olszewska Ewa
  7. Organek Henryk
  8. Perkowski Wiesław
  9. Wiśniewski Karol
10. Wudarczyk Beata Ewa
11. Zwolińska Beata
12. Żabińska Aneta

Radni gminy nieobecni na sesji:
1. Danowska Ewa
2. Szumska Elżbieta
3. Wysocki Sławomir Andrzej

Ponadto w sesji udział wzięli:

1. Szleter Stanisław – Wójt gminy 
2. Grabowski Kazimierz – Sekretarz gminy
3. Zorczykowska Monika – Skarbnik gminy
4. Dąbrowska Barbara – radca prawny Urzędu Gminy



5. Rutkowska Alicja – kierownik Referatu Ogólnoorganizacyjnego

6. Kaczyńska  Iwona  –  Zastępca  kierownika  Referatu  Rolnictwa  i  Rozwoju
Gospodarczego

7. sołtysi wsi – 40 osób /według załączonej listy obecności/ 

Proponowany porządek obrad:

  1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
  2. Przedstawienie porządku obrad.
  3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy odbytej w dniu 05 grudnia 2018 
      roku oraz protokołu z sesji Rady Gminy odbytej w dniu 21 grudnia 2018 
      roku.
  4. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał Rady Gminy podjętych na 
      poprzedniej sesji oraz przedstawienie informacji z działalności gminy w 
      okresie między sesjami.                 
  5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutów sołectw Gminy Grajewo.
  6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 
      wymiaru godzin zajęć nauczycieli przedszkoli i innych placówek   
      przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci
      młodsze.
  7. Podjęcie uchwały w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi jednostkom 
      organizacyjnym gminy Grajewo.
  8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania wody na 
      terenie gminy Grajewo. 
  9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
      komunalnymi.
10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie opłat od posiadania 
      psów, terminów płatności oraz zwolnień.       
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
      najmu z dotychczasowym najemcą mającym umowę zawartą na czas 
      oznaczony na 3 lata. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 
      osłonowego w zakresie dożywiania ”Pomoc Gminy Grajewo w zakresie 
      dożywiania” na lata 2019-2023.
13. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o.o.
      z siedzibą w Dolistowie Starym zadania Gminy Grajewo w zakresie 
      gospodarki odpadami komunalnymi polegającego na budowie i prowadzeniu
      Międzygminnego Punktu Selektywnej  Zbiórki Odpadów Komunalnych w 
      Koszarówce oraz wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Grajewo 
      umowy wykonawczej na świadczenie usług w ogólnym interesie 
      gospodarczym w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi, niezbędnej 
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      dla realizacji projektu pn.: ,,Biebrzański System Gospodarki Odpadami – 
      

      etap III - PSZOKI", współfinansowanego ze środków Funduszu Spójności w
      ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 2014-
      2020.
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Grajewo na rok 2019.
15. Zatwierdzenie planów pracy: Komisji Rewizyjnej, Komisji Polityki 
      Gospodarczej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Rady Gminy 
      Grajewo na 2019 rok.
16. Wolne wnioski.
17. Zamknięcie obrad.
     

Ad . 1 .

Otwarcia sesji dokonał pan  Jan Dąbrowski  - Przewodniczący Rady Gminy.   
Powitał  radnych,  pana  Wójta,  Sekretarza,  panią  Skarbnik,  radcę  prawnego,
kierowników poszczególnych referatów, sołtysów wsi, media oraz pracowników
Urzędu Gminy biorących udział w dzisiejszych obradach.
Następnie, na podstawie listy obecności, Przewodniczący Rady stwierdził, że w
sesji  udział  bierze  12  radnych,  co  stanowi  quorum  do  podejmowania
prawomocnych uchwał.
 

Ad . 2 .

Przewodniczący  Rady  odczytał  porządek  obrad  dzisiejszej  sesji,  po  czym
zwrócił  się  z  zapytaniem,  czy  pan  Wójt  lub  radni  zgłaszają  wnioski  o
uzupełnienie bądź zmianę porządku obrad ?
W związku z tym, że nie zgłoszono żadnych wniosków Przewodniczący Rady
stwierdził,  że  dzisiejsza  sesja  przebiegać  będzie  według  przedstawionego
porządku obrad, który radni otrzymali wraz z materiałami na dzisiejszą sesję.
 

Ad . 3 .

Przewodniczący Rady poinformował zebranych, że protokoły z  poprzednich 
sesji Rady Gminy  odzwierciedlają  szczegółowo przebieg obrad i były 
wyłożone do wglądu zainteresowanym w Biurze Rady, po czym zawnioskował 
do radnych o przyjęcie protokołów.
Radni nie zgłosili do protokołów żadnych uwag i poprawek.
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W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał swój wniosek pod 
głosowanie.
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła 
protokół z sesji Rady Gminy odbytej w dniu 05 grudnia 2018 roku i po 
ponownym głosowaniu Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z sesji Rady
Gminy odbytej w dniu 21 grudnia 2018 roku.
Imienne  wykazy  głosowań  radnych  stanowią  załączniki  do  niniejszego
protokołu.

Ad . 4 .

Przewodniczący Rady udzielił głosu panu Wójtowi, który, witając wszystkich na
dzisiejszej sesji, poinformował, że na początku miesiąca stycznia b.r. delegacja z
gminy uczestniczyła w pogrzebie pana Żebrowskiego Zbigniewa z Rudy, który
w latach 1998-2002 tj. w III kadencji był radnym naszej gminy.
Zebrani uczcili jego pamięć minutą ciszy.

W  dalszej  części  obrad  pan  Wójt  złożył  pokrótce  sprawozdanie  z
wykonania uchwał Rady Gminy podjętych na poprzedniej sesji informując, że
wojewoda podlaski zgłosił jedną poprawkę do Uchwały Nr 11/II/18 z dnia 5
grudnia 2018 roku w sprawie opłaty od posiadania psów, terminów płatności
oraz zwolnień polegającą na dopisaniu wyrazu „jednego” psa. 
Następnie  pan Wójt przedstawił  pokrótce informację z  działalności  gminy w
okresie między sesjami. 
W dalszej części swojej wypowiedzi  pan Wójt poinformował zebranych, że w 
dniu dzisiejszym odbyło się posiedzenie Komisji Polityki Gospodarczej, na 
którym wypracowano opinie będące m.in. tematami obrad dzisiejszej sesji i 
przedstawione zostaną przez Przewodniczącą komisji przy omawianiu 
poszczególnych tematów.

Ad . 5 .

Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  pani  Rutkowskiej  Alicji  –  Kierownik
Referatu Ogólnoorganizacyjnego, która nawiązując do wcześniej podjętej przez
radę gminy uchwały przedstawiła zebranym protokół z przebiegu i dokonania
analizy  złożonych  ankiet  konsultacyjnych  z  przeprowadzonych  konsultacji
społecznych dotyczących projektów statutów sołectw, po czym omówiła projekt
uchwały w sprawie uchwalenia statutów sołectw Gminy Grajewo.                  
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Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu pani Żabińskiej Anecie –
Przewodniczącej  Komisji  Polityki  Gospodarczej,  która  poinformowała,  że
komisja wyraziła pozytywną opinię na temat projektu uchwały w w/w sprawie. 

W otwartej przez Przewodniczącego Rady dyskusji głosu nie zabrano.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod
głosowanie. 
W wyniku  przeprowadzonego  głosowania  Rada  Gminy  jednogłośnie  podjęła
Uchwałę Nr 29/IV/19 w sprawie uchwalenia statutów sołectw Gminy Grajewo.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 6 .

Przewodniczący Rady udzielił głosu panu Sekretarzowi gminy, który omówił 
projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru
godzin  zajęć  nauczycieli  przedszkoli  i  innych  placówek  przedszkolnych
pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i  dzieci młodsze.

W  dalszej  części  obrad  Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  pani
Żabińskiej  Anecie  –  Przewodniczącej  Komisji  Polityki  Gospodarczej,  która
poinformowała,  że  komisja  wyraziła  pozytywną  opinię  na  temat  projektu
uchwały w przedmiotowej sprawie.

W otwartej przez Przewodniczącego Rady dyskusji głosu nie zabrano.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod
głosowanie. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania, przy 11 głosach „za” i 1 „przeciw”
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 30/IV/19 w sprawie  określenia tygodniowego
obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycieli  przedszkoli  i  innych
placówek   przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie
i dzieci młodsze.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 7.

Przewodniczący Rady udzielił głosu panu Wójtowi, który przedstawił zebranym
propozycję  przeniesienia  do  Urzędu  Gminy  wspólnej  obsługi  jednostek
organizacyjnych  zaliczanych  do  sektora  finansów  publicznych   w  zakresie
rachunkowości i sprawozdawczości jednostek organizacyjnych gminy, obsługi 
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finansowo-księgowej  Zakładowego  Funduszu  Świadczeń  Socjalnych,  obsługi
płacowej i kadrowej jednostek obsługiwanych.

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu pani Żabińskiej Anecie –
Przewodniczącej  Komisji  Polityki  Gospodarczej,  która  poinformowała,  że
komisja wyraziła pozytywną opinię na temat projektu uchwały w w/w sprawie. 

W otwartej przez Przewodniczącego Rady dyskusji głosu nie zabrano.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod
głosowanie. 
W wyniku  przeprowadzonego  głosowania  Rada  Gminy  jednogłośnie  podjęła
Uchwałę  Nr 31/IV/19 w sprawie  zapewnienia  wspólnej  obsługi  jednostkom
organizacyjnym gminy Grajewo.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 8 .

Przewodniczący Rady ponownie udzielił głosu panu Wójtowi, który przedstawił
zebranym projekt uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania wody
na terenie gminy Grajewo informując jednocześnie, że projekt uchwały uzyskał
pozytywną  opinię  Dyrektora  Regionalnego  Zarządu  Gospodarki  Wodnej  w
Białymstoku Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie, toteż można już
uchwałę podjąć.

W  dalszej  części  obrad  Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  pani
Żabińskiej  Anecie  –  Przewodniczącej  Komisji  Polityki  Gospodarczej,  która
poinformowała,  że  komisja  wyraziła  pozytywną  opinię  na  temat  projektu
uchwały w w/w sprawie. 

W otwartej przez Przewodniczącego Rady dyskusji głosu nie zabrano.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod
głosowanie.
W wyniku  przeprowadzonego  głosowania  Rada  Gminy  jednogłośnie  podjęła
Uchwałę Nr 32/IV/19 w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania wody na
terenie gminy Grajewo.  
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 9 .
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Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  panu  Wójtowi,  który   poinformował
zebranych, że na dzisiejszą sesję zaproszona została pani Kaczyńska Iwona – 

Zastępca Kierownika Referatu Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego zajmująca
się w gminie gospodarką odpadami komunalnymi.
W  dalszej  części  swojej  wypowiedzi  pan  Wójt  przypomniał,  że  w
przeprowadzonym  w  miesiącu  grudniu  ubiegłego  roku  postępowaniu  o
udzielenie  zamówienia  publicznego  w  trybie  przetargu  nieograniczonego  na
odbiór odpadów komunalnych z terenu gminy Grajewo na trzy złożone oferty
najkorzystniejszą dla gminy okazała się oferta złożona przez MPO Sp. z o.o.
Białystok, z którą podpisana została umowa na okres 3 lat.
W  dalszej  części  obrad  pan  Wójt  przedstawił  kalkulację  stawek
zagospodarowania odpadami komunalnymi, po czym omówił projekt uchwały w
sprawie  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi
informując,  że  proponowany  wzrost  opłat  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi  podyktowany  jest  wzrostem  kosztów  odbioru  oraz  wzrostem
składowania tych odpadów.

W  dalszej  części  obrad  Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  pani
Żabińskiej  Anecie  –  Przewodniczącej  Komisji  Polityki  Gospodarczej,  która
poinformowała zebranych, że komisja jest za przyjęciem tej uchwały.

W związku z tym, że w otwartej przez Przewodniczącego dyskusji głosu
nie zabrano Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła 
Uchwałę Nr 33/IV/19 w sprawie ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 10 .

Przewodniczący  Rady  przypomniał  zebranym,  że  kolejnym  punktem  obrad
dzisiejszej  sesji  będzie  „Podjęcie  uchwały   zmieniającej  uchwałę  w sprawie
opłat od posiadania psów, terminów płatności oraz zwolnień”, po czym udzielił
głosu panu Wójtowi. 

Zabierając  głos  pan  Wójt  poinformował  zebranych,  że  Wojewoda
Podlaski zgłosił poprawkę do Uchwały Nr 11/II/18 z dnia 5 grudnia 2018 roku
w  sprawie  opłaty  od  posiadania  psów,  terminów  płatności  oraz  zwolnień
polegającą na dopisaniu wyrazu „jednego” psa.
Następnie  pan  Wójt  poinformował,  że  w  roku  ubiegłym  nie  zostały
wykorzystane zabezpieczone w budżecie gminy środki finansowe przeznaczone
na  wykonanie  zabiegów  polegających  na  kastracji  i  sterylizacji  zwierząt
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domowych,  po  czym  przypomniał,  że  w  budżecie  gminy  na  2019  rok
zabezpieczone są środki finansowe na wykonywanie w/w usług.

Jednocześnie pan Wójt po raz kolejny zwrócił się z apelem do mieszkańców wsi
o większe zainteresowanie się problemem bezpańskich psów, ponieważ w 
chwili  obecnej  w schronisku przebywa około 60 psów, za  które gmina musi
płacić.
Na  zakończenie  swojej  wypowiedzi  pan  Wójt  przedstawił  zebranym projekt
uchwały w w/w sprawie.

W  dalszej  części  obrad  Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  pani
Żabińskiej  Anecie  –  Przewodniczącej  Komisji  Polityki  Gospodarczej,  która
poinformowała zebranych, że komisja jest za przyjęciem tej uchwały.

W otwartej przez Przewodniczącego dyskusji głosu nie zabrano.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod
głosowanie. 
W wyniku  przeprowadzonego  głosowania  Rada  Gminy  jednogłośnie  podjęła
Uchwałę Nr 34/IV/19 zmieniającą uchwałę w sprawie opłat od posiadania psów,
terminów płatności oraz zwolnień.       
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 11 .

Przewodniczący Rady udzielił głosu panu Wójtowi gminy, który   poinformował
zebranych, że kończy się umowa najmu pomieszczenia o powierzchni 49,33m w
budynku świetlicy wiejskiej znajdującym się na działce Nr 85 w miejscowości
Wojewodzin, gdzie funkcjonuje Lokalna Grupa Działania.

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu pani Żabińskiej Anecie –
Przewodniczącej  Komisji  Polityki  Gospodarczej,  która  poinformowała,  że
komisja jest za przyjęciem tej uchwały. 

W otwartej przez Przewodniczącego Rady dyskusji głosu nie zabrano.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały

pod głosowanie. 
W wyniku  przeprowadzonego  głosowania  Rada  Gminy  jednogłośnie  podjęła
Uchwałę Nr 35/IV/19 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy
najmu z dotychczasowym najemcą mającym umowę zawartą na czas oznaczony
na 3 lata.  
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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Ad . 12 .

Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  panu  Wójtowi,  który  poinformował
zebranych, że pani Szymanowska Weronika – kierownik Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej z dniem wczorajszym odeszła na emeryturę, a w wyniku
przeprowadzonego  konkursu,  gdzie  wpłynęły  3 oferty,  konkurs  wygrała  pani
Marchiel Małgorzata - główna księgowa w Gminnym Ośrodku Pomocy 
Społecznej,  która  od  dnia  dzisiejszego  pełni  funkcję  kierownika  Gminnego
Ośrodka Pomocy Społecznej.

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu pani kierownik Gminnego
Ośrodka  Pomocy  Społecznej,  która  omówiła  pokrótce  projekt  uchwały  w
sprawie  ustanowienia  wieloletniego  programu  osłonowego  w  zakresie
dożywiania ”Pomoc Gminy Grajewo w zakresie dożywiania” na lata 2019-2023.

W  dalszej  części  obrad  Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  pani
Żabińskiej  Anecie  –  Przewodniczącej  Komisji  Polityki  Gospodarczej,  która
poinformowała zebranych, że komisja jest za przyjęciem tej uchwały.

W otwartej przez Przewodniczącego dyskusji głosu nie zabrano.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod
głosowanie.
W wyniku przeprowadzonego głosowania  Rada Gminy jednogłośnie podjęła
Uchwałę  Nr  36/IV/19  w  sprawie  ustanowienia  wieloletniego  programu
osłonowego  w  zakresie  dożywiania  ”Pomoc  Gminy  Grajewo  w  zakresie
dożywiania” na lata 2019-2023.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 13 .

Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  panu  Sekretarzowi  gminy,  który
poinformował zebranych, że spółka BIOM Sp. z o.o. z siedzibą w Dolistowie
Starym  złożyła  wniosek  na  zadanie  w  zakresie  gospodarki  odpadami
komunalnymi polegające na budowie i  prowadzeniu Międzygminnego Punktu
Selektywnej  Zbiórki  Odpadów  Komunalnych  w  Koszarówce  poprzez
eksploatacje instalacji,  urządzeń i wyposażenia MPSZOKU oraz prowadzenia
działań edukacyjnych w ramach Międzygminnego Punktu Selektywnej Zbiórki
Odpadów  Komunalnych  w  Koszarówce  w  zakresie  prawidłowej  gospodarki
odpadami.
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W związku z tym każda gmina wchodząca w skład w/w spółki powinna podjąć
stosowną uchwałę, bowiem w terminie późniejszym z każdą z gmin zawarta 
zostanie  notarialnie  umowa  wykonawcza  na  świadczenie  usług  w  ogólnym
interesie gospodarczym w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi, 

niezbędnej dla realizacji projektu pn.: ,,Biebrzański System Gospodarki 
Odpadami – etap III -  PSZOKI",  współfinansowanego ze środków Funduszu
Spójności w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata
2014-2020.

Do powyższej informacji nie zgłoszono żadnych uwag i poprawek.
Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu pani Żabińskiej Anecie –

Przewodniczącej  Komisji  Polityki  Gospodarczej,  która  poinformowała
zebranych, że komisja wyraziła pozytywną opinię na temat projektu uchwały w
przedmiotowej sprawie.
         W otwartej przez Przewodniczącego Rady dyskusji głosu nie zabrano.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod
głosowanie.
W wyniku  przeprowadzonego  głosowania  Rada  Gminy  jednogłośnie  podjęła
Uchwałę Nr 37/IV/19 w sprawie powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o.o.
z siedzibą w Dolistowie Starym zadania Gminy Grajewo w zakresie gospodarki
odpadami  komunalnymi  polegającego  na  budowie  i  prowadzeniu
Międzygminnego  Punktu  Selektywnej   Zbiórki  Odpadów  Komunalnych  w
Koszarówce oraz wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Grajewo umowy
wykonawczej  na  świadczenie  usług  w  ogólnym  interesie  gospodarczym  w
zakresie gospodarki odpadami komunalnymi, niezbędnej dla realizacji projektu
pn.:  ,,Biebrzański  System  Gospodarki  Odpadami  –  etap  III  -  PSZOKI",
współfinansowanego  ze  środków  Funduszu  Spójności  w  ramach  Programu
Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 2014-2020.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 14 .

Przewodniczący Rady udzielił głosu pani Skarbnik gminy, która w wypowiedzi
swojej omówiła pokrótce projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Grajewo  na  2019  rok  polegających  na  zmniejszeniu  dochodów  o  kwotę  w
wysokości 509.388,00 złotych i zwiększeniu wydatków o kwotę w wysokości
12.000,00 złotych i zmniejszeniu wydatków o tę kwotę.

W uzupełnieniu pan Wójt poinformował, że ze względu na nie wykonanie
dokumentacji projektowo - technicznej w roku ubiegłym zadanie inwestycyjne
pn. „Rozbudowa dróg gminnych w miejscowości Toczyłowo – etap I” należało
wprowadzić do realizacji w roku bieżącym.
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W  dalszej  części  obrad  Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  pani
Żabińskiej  Anecie  –  Przewodniczącej  Komisji  Polityki  Gospodarczej,  która
poinformowała zebranych, że komisja jest za przyjęciem tej uchwały.
        

W związku z tym, że w otwartej przez Przewodniczącego dyskusji głosu nie
zabrano Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
W wyniku przeprowadzonego głosowania  Rada Gminy jednogłośnie podjęła
Uchwałę Nr 38/IV/19 w sprawie zmian w budżecie Gminy Grajewo na 2019
rok. 
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad . 15 .

W wyniku przeprowadzonych głosowań  Rada Gminy jednogłośnie 
zatwierdziła plany pracy: Komisji Rewizyjnej, Komisji Polityki Gospodarczej,
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Rady Gminy Grajewo na 2019 rok.
Imienne  wykazy  głosowań  radnych  stanowią  załączniki  do  niniejszego
protokołu.

Ad . 16 .

W punkcie „Wolne wnioski” głos zabrali:
- Pan Wójt przypomniał, że podjęte na dzisiejszej sesji stawki za   
  gospodarowanie odpadami komunalnymi obowiązywać będą od dnia 01 marca
  b.r., po czym zwrócił się z prośbą o wystawianie pojemników w godzinach 
  rannych , a nie popołudniowych.  

Ad . 17 .

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował
wszystkim za udział w posiedzeniu zamykając IV sesję Rady Gminy Grajewo.

                               
                                 Na tym protokół zakończono.
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Protokołowała                                                                  Przewodniczący Rady
 
 Ewa Okulska                                                                    Jan Dąbrowski
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